
Betskun eduskunnan kokous to 18.1. klo 17 Seurakuntakeskus, kokoussali 1.krs 

Paikalla: Leo (pj), Alex, Terho, Iiris, Sella, Ella, Virpi (poistui 18:00), Terhi, Jonna, Mila (sihteerinä), 

Minja (saapui 17:18) 

Kokous alkoi klo 17:03 

 

 

1. Kuulumiskierros 

- Mitä kuuluu tänään? 

 

2. Käytännön asioita 

- Kokousten ajankohdat 

- Kokouskäytäntöjä 

- Betskun eduskunnan whatsapp-ryhmä & Instagram 

 Whatsapp ryhmä päivitetään kokouksen jälkeen 

 Säännöt Whatsapp ryhmän kuvaukseen 

 Instagram tilin salasana vaihdetaan kokouksen jälkeen 

 Instagram tunnukset whatsapp ryhmään kerran nähtävänä kuvana 

 Instagram tilin aktivointi, esittely postaukset Betskun eduskuntalaisista 

seuraavan parin viikon sisällä 

 

3. Edustuspaikkoja ja -tehtäviä 

- Haluammeko erilaisia edustuspaikkoja/-tehtäviä Betskun eduskunnan jäsenille? 

Toinen vaihtoehto on valita tehtäviin tekijä aina tapahtuman/projektin mukaan. 

- Voidaan valita myös useampi henkilö eri tehtäviin. 

- Mahdollisia edustuspaikkoja/-tehtäviä (nämä olleet käytössä 2023, tarvittaessa 

voidaan lisätä tai poistaa tehtäviä): 

• Puheenjohtajuus / Leo, Ella 

• Varapuheenjohtajuus / Terho 

• Some- / viestintävastaava (mahdollisesti myös erikseen) / Sella 

• Tapahtumavastaava / Alex, Leo 

• Edunvalvonta, aloitevastaava / Terho 

- Puheenjohtajuudesta otetaan äänestys. Äänestys tapahtuu suljettuna 

lippuäänestyksenä. Ääntenlaskijat: Terhi & Jonna 

- Tulos oli 3-3. Äänestys siirretään seuraavan kokouksen alkuun. Seuraavan kokouksen 

alun puheenjohtajaosuuden hoitaa varapuheenjohtaja Terho.  

 

4. Hallintoelimiin osallistuminen 

- Kirkkoneuvosto on viime kevään kokouksessa esittänyt toiveen, että nuorilla olisi 

edustuspaikat hallintoelimissä. Kirkkolaki estää antamasta nuorille suoraan 

edustuspaikkoja esim. kirkkoneuvoston kokoukseen. Johtokuntiin olisi voitu 

määritellä heille edustuspaikat hallintosäännössä, mutta tätä ei huomattu viimeksi 



ajoissa. Tämä voitaisiin korjata keväällä, kun hallintosääntöä päivitetään. 

Hallintosääntöön voitaisiin määritellä, että Betskun eduskunnasta on edustuspaikka 

nuorilla jokaisessa johtokunnassa + viestintätoimikunnassa. 

- Listaa johtokunnista, joihin Betskun eduskunnasta voisi osallistua: 

 Julistusjohtokunta / Terho (kysytään poissaolevilta, jos ei tule, Leo menee) 

 Kasvatusjohtokunta / Leo, Minja 

 Palvelujohtokunta / Minja, Ella 

 Viestintätoimikunta / Leo, Terho 

- Jos on muita toimielimiä, joissa halutaan olla mukana, voidaan esittää toiveita Tanja 

Koskelalle. 

 

5. Hartaudet kokouksissa 

- Betskun eduskunnassa esitettiin syksyllä toive, että kokouksissa pidettäisiin myös 

hartaus. Hartaudet voivat olla lyhyitä, ja jokainen voisi vuorollaan hartauden pitää 

aiheesta, jonka saisi joko itse päättää tai joka olisi etukäteen sovittu. 

- Mitä hartausvuoroista halutaan sopia? Onko hartausvuorot määritelty valmiiksi 

esim. Nimen mukaan aakkosjärjestyksessä vai sovitaanko hartauden pitäjä 

edeltävässä kokouksessa? Saako hartauden aiheen päättää itse, vai sovitaanko sekin 

jollakin tavalla? Onko hartaus kokouksen alussa vai lopussa, vai sovitaanko se joka 

kerta erikseen? Muita ajatuksia? 

 Hartauden pitäjä päätetään edellisessä kokouksessa.  

 Hartauden aiheen voisi valita itse. 

 Hartauden ajankohta kokouksessa määritellään jokaisessa kokouksessa 

erikseen 

 Jos hartauden pitäjä estyy tulemasta, hartauden pitää Mila/Jonna/muu 

viranhaltija 

 Hartauden tekemiseen saa myös apua 

 

Muut asiat: 

- Terho tuo Suomen nuorisovaltuustojen liiton Uudenmaanpiirin piirihallituksen kokouksesta 

terveisiä. 

- Virpi kertoo, että maaliskuussa aloittaa uusi kirkkoherra, Hanna-Leena Kevätsalo-Vuorio 

- Kuutsi 2024 teemaksi äänestettiin Lähimmäisen rakkaus 

- Kerhonohjaajien palkkio –aloite: käsittelyssä 

- Logon tekstiä on suunniteltu hiottavaksi. Kysytään Jannelta, tietääkö hän Betskun logon 

fonttia. 

- Betskun eduskunta logolla varustettuja huppareita. Toivetta tarkastellaan Jonnan&Milan 

toimesta budjetti näkökulmasta. Huppareita tulisi 8 kpl. Ehdotetaan, että eduskuntalaiset 

maksaisi osan itse esimerkiksi max. 20€. Todennäköisesti hupparit olisivat kaikki saman 

värisiä, violetilla logolla. Ehdotuksena musta. 

- Toimintasääntöä pitäisi päivittää. Ehdotetaan työryhmää toimintasäännön päivittämisen 

valmisteluun. Valmisteltu toimintasääntö esitellään, kun se on valmis. Työryhmässä on Leo ja 

Terho. Poissaolevilta kysytään, jos haluavat olla mukana työryhmässä. 

 



6. Seuraava kokous 

- Jonna&Mila ottaa selvää johtokuntien kokousten ajankohdista 

- Tämä huomioon ottaen laitetaan Whatsapp -ryhmään seuraavan kokouksen päivämääristä 

kyselyä 

- Seuraavassa kokouksessa hartausvuorossa on Terho 

 

7. Herran siunaus 

 

 

Kokous päättyi klo 18:50 


